
Protokoll AK 19/1 -16 
 
Närvarande 
Åsa Bylund, Tom Rapaport, Mats Kallur, Carl-Johan Borgenstam, Pelle Sahlgren, 
Torbjörn Ström 
 
Föregående mötesprotokoll 
-Bo Ernehag skall inventera material för AK. 
-Louise Croneborg inbjuden till nästa möte. 
 
Ekonomi 
-Tom mailar ut till samtliga klubbar om fakturadresser. 
 
Träning 
-16 reg-4 åkare till skolningsläger 3, varav 14 åkare från Stockholmsklubbarna. 
- Första fartlägret för U16 genomfört i Funäs. Allt positivt trots sträng kyla. 
- Nästa fartläger startar torsdag denna vecka för U14 i Funäs. 
- Allmän diskussion om att klubbarna borde börja tidigare träna fart vid tidigare ålder 
än idag. 
- Möte med träningsansvariga genomfört. Nästa möte planeras hållas under mars-april. 
 
Tävling 
- Tävlingarna i full gång. Funäs farttävlingar lyckade.  
- Krock med World snow Day o U10 i Hammarbybacken. Löstes med att flytta U10 till 
lördag, vilket fungerade bra. Alla klubbar ställde upp på ett bra sätt under tävlingarna. 
- Ang resultatrapportering har SSLK ändrat sin plattform o Björn Thorsen Hallberg är 
inte med längre. Björn kan uppdatera resultat istället på skidor.com till en viss kostnad. 
Den skulle kunna delas med andra distrikt inom regionen. Rankingen borde ingå i 
rapporteringen vilket än så länge är lite oklart. 
Beslut har togs om inköp av Björns tjänster. Björn samarbetar med Mats Kallur. 
- Regionens släp står registrerad på Uppsala och borde ändras. Datorerna är 
uppdaterade. 
- Diskussion om farttävlingarna skall läggas senare på säsongen. Ev sondera 
anläggningarna vilka alternativ som finns. Tänkbara alt är Fjätervålen, Björnrike, Sälen o 
ev Stöten. Åre (Nationalarenan) kan också vara ett alt. 
 
LVC 
- 20-25 i organisationen för Kläppen för U12. Det saknas just nu tävlingsledare. Ev 
dispensansökningar skickas till Mats Kallur. Förslag om att lägga in farträning under 
träningsdagen på LVC-helgen i Kläppen tas upp med arrangörsgruppen. 
 
Utbildning 
Har genomfört två tävlingsledarutbildningar. Skall kolla intresse för SSF Timing. 
 
Hemsidan 
- Till nästa gång tänker alla till på logiken för hemsidan. 
 
 
Vid tangenterna/Torbjörn 



 
 


